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Maandag 23 december ging loco-
burgemeester Maarten van der Greft 
met een grote bos bloemen en een 
mooi cadeau naar Jan en Ans om
hen van harte te feliciteren met hun 
diamanten huwelijk. Het echtpaar is 
geen onbekende in de gemeente en 
beiden hebben jarenlang vrijwilli-
gerswerk gedaan, onder andere
voor de Zonnebloem, Soos De Cirkel 
en de Banneuxgroep, die groeps-
reizen organiseert voor zieken
naar het kuuroord in Banneux.
Ook hebben jarenlang kinderen uit 
Oostbloklanden hun vakantie bij het 

gezin doorgebracht. Voor zijn vrijwil-
ligerswerk is Jan in 2001 benoemd 
tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau.

Het echtpaar is inmiddels geruime 
tijd gepensioneerd. In zijn werkzame 
leven werkte Jan (85) ruim 26 jaar bij 
timmerfabriek Veerhuis. Zijn grote 
hobby is het gedetailleerd tekenen 
van vrachtwagens. Ook Ans (81) 
heeft altijd gewerkt. Dat was 
bijzonder in een tijd waarin veel 
vrouwen met werken stopten als
ze trouwden. Zij heeft altijd in de 
gezinszorg gewerkt en was onder 

andere voorzitter van de katholieke 
Vrouwenbond.

Het echtpaar heeft geen kinderen, 
maar heeft altijd veel jongeren over 
de vloer gehad. Jarenlang boden
ze onderdak aan studenten via
SC Johnson. Die bleven doordeweeks 
bij hen slapen en gingen in het 
weekend weer naar huis. Met veel 
oud-studenten houden ze tot op
de dag van vandaag nog contact. 

Gezamenlijk kijken ze terug op 
mooie jaren, waarin beiden ook af
en toe tijd voor zichzelf namen. Want 
ook dat is belangrijk voor een goed 
huwelijk. Net zoals het vieren van het 
jubileum. Dat doen ze binnenkort 
uitgebreid als ze gezamenlijk met
de familie uit eten gaan.

De Ronde Venen - Feest bij het Mijdrechtse echtpaar Jan en Ans Breewel-
de Beer. Op 23 december 1964 gaven ze elkaar het ja-woord en 60 jaar 
later staan ze daar nog steeds 100 procent achter en zijn ze nog gelukkig 
met elkaar. Het geheim van een goed huwelijk? “Het is geven en nemen 
om er voor te zorgen dat je allebei gelukkig bent.’’

60 jaar gelukkig samen

Het diamanten echtpaar Jan en Ans Breewel-de Beer werd maandag 23 december gefeliciteerd met hun huwelijksjubileum door 
loco-burgemeester Maarten van der Greft.  Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Zelfstandig 
raadslid Walter Koornneef heeft 
aangekondigd dat hij zich met 
ingang van 1 januari 2025 zal 
aansluiten bij de Ronde Veense
VVD-fractie. Sinds zijn positie als
zelfstandig raadslid heeft Walter 
samengewerkt met de VVD, en deze 
samenwerking is naar wederzijdse 
tevredenheid verlopen.
Walter geeft aan dat hij zich volledig 
kan vinden in het verkiezings-
programma van de VVD en het
liberale gedachtegoed dat hierin 
terugkomt. Bovendien staat hij nog 
steeds volledig achter het coalitie-

akkoord dat in deze raadsperiode
is gesloten. Het aansluiten bij de 
VVD-fractie is voor hem dan ook
een logische stap.
Fractievoorzitter Bart Richter van de 
VVD reageert positief op de komst 
van Walter: “De samenwerking met 
Walter in de afgelopen periode is 
goed verlopen. We zijn blij dat hij 
ervoor kiest zich aan te sluiten bij 
onze fractie. Als ondernemer en 
VVD-lid brengt hij een waardevolle 
bijdrage, en we kijken ernaar uit om 
samen met hem, de coalitiepartijen 
en vanuit de VVD-gedachte verder
te werken aan het uitvoeren van het 

Walter Koornneef sluit zich aan 
bij de Ronde Veense VVD-fractie

Nieuwjaarsreceptie en kramenmarkt 
op 8 januari in de Willisstee
De Ronde Venen - In de Willisstee in 
Wilnis vindt woensdag 8 januari 2025 
de nieuwjaarsreceptie in combinatie 
met de kramenmarkt plaats. Alle 
inwoners en ondernemers zijn van 
harte welkom om langs te komen 
tijdens deze gezellige bijeenkomst 
die de start van het jaar markeert. 
De bijeenkomst duurt van 18.30 tot 
21.30 uur en biedt voor jong en oud 
interessante en leuke elementen. 
Bezoekers van de gecombineerde 
nieuwjaarsreceptie en kramenmarkt 
ontvangen bij aankomst in de Willis-
stee een winters drankje of warme 
chocolademelk, ook zijn er poffertjes 
voor kinderen. Binnen zijn er ver-
spreid over de Willisstee horeca-
pleinen waar bezoekers gratis koffie, 
thee of iets fris kunnen bestellen. 

Kramenmarkt
Op de kramenmarkt staan tientallen 
verenigingen en organisaties op een 
speelse manier opgesteld, gegroe-
peerd rondom een thema of onder-
werp. De leden van het college van
B & W staan niet op een vaste plek, 
maar bewegen zich over de kramen-
markt in de grote en de culturele 
zaal.

Op de kramenmarkt laten vereni-
gingen en organisaties zien wat
zij doen en welke activiteiten zij
organiseren. Voor bezoekers leuk
en interessant om te zien en om aan 
deel te nemen. Veel verenigingen en 
organisaties zijn op zoek naar vrijwil-
ligers. Voor bezoekers die overwegen 
vrijwilligerswerk te gaan doen is er 
dan ook veel gelegenheid om zich
te oriënteren.

Programma: 
18.30 uur:  Start nieuwjaarsreceptie.
19.30 uur:  Nieuwjaarstoespraak. 
door burgemeester Divendal
Aansluitend:  Vervolg nieuwjaars-
receptie en kramenmarkt.
21.30 uur:  Afsluiting.

GEZELLIGE EN INFORMATIEVE START VAN HET NIEUWE JAAR 

coalitieakkoord en de speerpunten 
uit ons verkiezingsprogramma.”
Met deze stap verstevigt de VVD-
fractie haar positie in de gemeente-
raad en wordt er voortgebouwd aan 
de uitvoering van het verkiezings-
programma en coalitieakkoord
voor de inwoners en ondernemers 
van De Ronde Venen.

Foto is aangeleverd.
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Vinkeveen - Driekwart van de 
Nederlanders weet niet wat je moet 
doen als iemand een hartstilstand 
krijgt. Reanimeren en defibrilleren 
met een AED is eenvoudig te leren.
Hulp bieden binnen de eerste zes 
minuten na een hartstilstand is 
cruciaal en kan een leven redden. 
Elke week worden in ons land
300 mensen buiten het ziekenhuis 
getroffen door een hartstilstand.
Het gebeurt vaak thuis, op het werk 
of buiten op straat. Nu overleeft
10 tot 20% van de slachtoffers een 
hartstilstand.
Bij een reanimatiecursus leer je hoe 
je een hartstilstand herkent, het 
bewustzijn en de ademhaling van 
het slachtoffer controleert, moet 
reanimeren de kennis van de AED.
De eerstvolgende opleiding is
dinsdagavond bij EHBO-vereniging 
Lucas in Vinkeveen, reanimatie-
partner van de Nederlandse Hart-
stichting. Aanmelden en/of meer 
informatie: mail naar reanimatie
lucasvinkeveen@gmail.com.

Reanimatiecursus 
EHBO-verenging 
Lucas

Geen krant
ontvangen?

Bel
0251 - 674 433.

Foto is aangeleverd.

De engel.  Foto is aangeleverd.

Genieten van het kerstdiner.  Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Het is een traditie 
aan het worden. Een weldoener uit 
De Ronde Venen die anoniem wil 
blijven en alle gezinnen van Voedsel-
bank De Ronde Venen een kerst-
pakket aanbiedt. Ook dit keer over-
handigde voormalig raadslid en 
wethouder Anco Goldhoorn de 
pakketten namens deze gulle gever 
aan Willem van den Bruinhorst,
voorzitter van de Voedselbank.
Niet onvermeld mag blijven, dat ook 
de HANOS Amsterdam en Fontijn 
vlees en vleeswaren uit Weesp aan 
het pakket hebben bijgedragen en 
met een heel mooi resultaat. Van den 
Bruinhorst: “Een pakket met deze 
producten vormt een mooie aanvul-
ling op het speciale kerstaanbod van 

de Voedselbank. Zo kunnen ook de 
cliënten genieten van de feestdagen 
met iets extra’s op tafel.”
Het aantal pakketten is dit jaar overi-
gens iets lager dan voorgaande jaren. 
Van den Bruinhorst: “Het aantal 
cliënten is inderdaad iets gedaald en 
gestabiliseerd. Dit is mede te danken 
aan een aantal nieuwe financiële 
ondersteuningsmaatregelen van
de overheid, waardoor onder meer 
gezinnen met kinderen meer te 
besteden hebben. We hopen dat dit 
niet tijdelijk is, want de prijzen bij de 
supermarkt lijken wel te blijven 
stijgen”.
En tot slot: “Wij wensen al onze 
cliënten prettige feestdagen en daar 
draagt zo’n gulle gift zeker aan bij.”

Anonieme weldoener 
steunt Voedselbank

Mijdrecht - ZinZoeken in Mijdrecht
is een initiatief dat zich richt op 
zingeving en persoonlijke ontwikke-
ling. Het biedt een plek waar mensen 
samen kunnen komen om na te 
denken over de zin van het leven, 
hun ervaringen te delen en inspiratie 
op te doen. Dinsdag 14 januari van 
19.30 tot 22.00 uur vindt aan de
Mijdrechtse Dwarsweg 21 een
inspirerende avond plaats onder 
leiding van Madelon Verwer-Ramp, 
begegeleider Bibliodrama. Graag van 
tevoren aanmelden via zinzoeken@
kpnmail.nl of tel. 0297 - 272 444.
Er zijn ervaringen die ter plekke zin 
geven aan het bestaan. Ze zijn niet 
het product van ons verstand of
van onze wil, ze overkomen ons.
Het opsnuiven van een geur kan de 

aanleiding zijn, het horen van een 
melodie of de aanblik van natuur.
De kern van deze ervaringen is 
slechts gevoelsmatig te vatten. 
Rudolf Otto noemt deze ervaringen 
‘numineus’: onuitsprekelijk totaal 
anders. Ze blijken tot de meest 
fundamentele ervaringen van
een mensenleven te behoren.
Madelon: “We gaan ons verdiepen
in een verhaal: de droom van Jakob. 
Hij heeft het vertrouwen van zijn 
familieleden geschonden en is 
daarom uit zijn land gevlucht,
op zoek naar een nieuw bestaan.
In angst over zijn toekomst, over-
komt hem een bijzondere ervaring. 
We gaan dit verhaal verkennen 
middels bibliodrama: een spelvorm 
waarbij je in beweging komt.”

Zinzoeken organiseert 
‘Verhaal in beweging‘

Mijdrecht - De leden en de vrij-
willigers van Soos De Cirkel kijken 
terug op een zeer geslaagd kerst-
diner. Elk jaar organiseert Rotary 
Mijdrecht een geheel verzorgd kerst-
buffet en een onvergetelijke avond, 
zoals altijd uitstekend bereid door
de medewerkers van pannenkoeken-
restaurant De Strooppot.

Voorproefje voor Playbackshow
Vlak voor het dessert dimden de 
lichten en was het tijd voor een 
verrassing, namelijk de kersteditie 
van de Masked Singer. Vijf fantastisch 
verkleedde en vermomde Soos’ers 
gaven een spetterend optreden. 
Althans de Kerstboom, de Sneeuw-
pop, het Rendier en de Kleine Trom-
melaar waren er. Maar waar was de 
Engel? Gelukkig verscheen die nog 
op tijd, nadat die eerst nog een 
bezoek had afgelegd in Bethlehem. 

Na afloop ontvingen de presentators 
en de Masked Singers een groot 
applaus van het enthousiaste 
publiek. Reden genoeg om de
avond swingend en in polonaise
af te sluiten. Iedereen was het
erover eens dat dit een heel mooi 
voorproefje was voor de Soos
Playbackshow die 4 april 2025 in
De Willisstee gehouden zal worden.

De Cirkel is er voor ontspanning en 
gezelligheid voor mensen met een 
verstandelijke beperking. Soos-
avonden worden elke dinsdagavond, 
met uitzondering van de maanden 
juni, juli en augustus, van 19.30 tot 
21.30 uur gehouden in het gebouw 
van Zideris aan de Windmolen in 
Mijdrecht. Meer informatie? Kijk op 
www.soosdecirkel.nl of neem contact 
op met Angela van Adrichem:
telefoon 06 - 2393 7815.

Masked Singer bij 
Soos De Cirkel in De Strooppot

De Ronde Venen - Het Regionaal
Historisch Centrum Vecht en Venen
– Schepersweg 6E, Breukelen –
organiseert zaterdag 11 januari van 
10.00 tot 16.00 een bijzondere Open 
Huis-dag. Deze dag staat geheel in 
het teken van het ontdekken wat er 
allemaal gebeurt in het regionaal 
archief. Tijdens de Open Huis-dag 
kun je deelnemen aan diverse work-
shops, zoals ‘Zoeken in het Archief’ 
en ‘Paleografie’, waarin je leert hoe je 
oude documenten kunt ontcijferen, 
lezen en interpreteren. Speciaal voor 
kinderen is er een loepenspeurtocht 
en de spannende ‘Grondwetstrijd’, 
waarbij je op een speelse manier 
kennis maakt met de ‘spelregels’
van grondwetten.

Inleverdag
Daarnaast biedt het RHA tijdens deze 
Open Huis-dag ook de mogelijkheid 
om documenten in te leveren of te 

laten zien. Heb je bijvoorbeeld foto’s, 
brieven, dagboeken, notulen, video’s 
van een de familie, werk, school, 
sportvereniging of kerkelijke 
gemeenschap dat van belang kan 
zijn voor de regionale geschiedenis. 
De senior collectiebeheerder kijkt 
graag samen met jou naar de 
documenten.

Tentoonstelling bezoeken en 
rondleidingen
De tentoonstelling ‘De Stem van
het Volk’ sluit 31 januari. De Open 
Huis-dag biedt op de valreep een
feestelijk kans om deze boeiende
tentoonstelling te bezoeken. Laat
je verrassen door interactieve lades
en uitdagende puzzels. Daarnaast 
kun je deelnemen aan rond-
leidingen, waarin medewerkers van 
het RHCVV je alles vertellen over
de invloed van democratie en de 
grondwet op ons dagelijks leven.
Aanmelden voor het bezoeken
van de Open Huis-dag is niet nodig. 
Wil je deelnemen aan één van de 
workshops? Meld je dan wel aan
via het formulier op de website.
De entree en deelname aan de
workshops zijn gratis.
Als regionaal archief bewaart en 
beheert het RHCVV de archieven
van de gemeenten De Bilt, De Ronde 
Venen en Stichtse Vecht. Daarnaast 
beheert het een grote verzameling 
historische archieven van particu-
lieren, bedrijven, verenigingen en 
kerken uit de hele streek.
Op de studiezaal in Breukelen kun
je drie dagen per week terecht voor 
onderzoek en het inzien van de 
bibliotheek. Regelmatig worden er 
cursussen, lezingen en tentoonstel-
lingen georganiseerd.

Open huis bij het 
Regionaal Historisch Archief

Tentoonstelling ‘De Stem van het Volk’. 
Foto is aangeleverd.
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Mijdrecht - In een tijd waarin familie-
bedrijven steeds zeldzamer worden, 
blijft Topfinish een voorbeeld van 
stabiliteit, doorzettingsvermogen
en gezond ondernemerschap.
Familiebedrijven staan bekend om 
hun focus op langdurige, duurzame
groei, hun sterke werkcultuur en
de betrouwbare relaties die ze 
opbouwen met hun klanten.
Na 35 jaar onder leiding van oprichter 
Cor Verhoef, wordt het familiebedrijf 
nu overgenomen door zijn dochter, 
Marjet Verhoef. “Het is voor mij een 
eer om het bedrijf van mijn vader 
over te nemen,” zegt Marjet.

“Topfinish heeft altijd de mede-
werkers en klanten centraal gesteld. 
Ik ben vastbesloten om deze cultuur 
voort te zetten, maar ik kijk ook
naar de toekomst en hoe we onze 
processen kunnen verbeteren en 
verder kunnen innoveren.”

Diepgeworteld
Marjet’s band met het bedrijf is diep-
geworteld. “Toen ik oud genoeg was, 
stond ik te popelen om tijdens mijn 
schoolvakanties in de fabriek te 
werken,” vertelt ze. “Mijn broertjes, 
zusje en zelfs mijn moeder hebben
in het bedrijf gewerkt. Zo werd

De kracht van een familiebedrijf 
en vrouwelijk leiderschap

Topfinish een écht familiebedrijf,
wat ik nu met trots mag voortzetten.” 
Het principe van het familiebedrijf 
heeft Marjet van haar vader mee-
gekregen, die dit op zijn beurt weer 
van zijn vader en diens vader als 
wijze les meekreeg.
Wat deze overname extra bijzonder 
maakt, is dat Topfinish nu onder 
leiding komt van een vrouw in de 
metaalindustrie, een sector waar 
vrouwen nog steeds ondervertegen-
woordigd zijn. Dit is een zeldzaam 
gezicht in de metaal, waar vrouwe-
lijke leidinggevenden vaak een 
uitzondering blijven. Marjet hoopt 
hiermee niet alleen het succes van 
Topfinish voort te zetten, maar ook 
een inspirerend voorbeeld te zijn 
voor andere vrouwen die een carrière 
in techniek en metaal overwegen.

Voordelen
Vrouwen in de metaalindustrie 
brengen belangrijke voordelen met 
zich mee, zoals meer diversiteit, wat 
kan leiden tot betere communicatie 
en een breder perspectief. Bovendien 
staan vrouwen vaak bekend om hun 
sterke organisatorische vaardigheden 
en hun vermogen om overzicht te 
houden, zelfs in complexe situaties. 
Marjet’s overname van het bedrijf is 
dan ook niet alleen een belangrijke 
stap voor Topfinish, maar ook voor
de sector als geheel. “Tijdens een 
zakenreis naar Turkije ontmoette
ik verschillende vrouwen die als

engineer werkten, elektriciën en 
evenals vrouwelijke ondernemers in 
de techniek. Het was prachtig om te 
zien. Ik wens dit ook voor de Neder-
landse metaalindustrie,” zegt Marjet.
“Zodra het kon, kwam ik werken in 
de werkplaats van Topfinish, waarna 
ik op kantoor terechtkwam en kennis 
maakte met communicatie en
marketing. Ik startte mijn eigen 
bedrijven, verkocht er een en
uiteindelijk werkte ik op de Zuidas 
voor grote wereldmerken. Wat ik 
miste, was het ondernemen.
Tijdens een kerstdiner met de familie 
vertelde mijn vader dat hij op zoek 
zou gaan naar een opvolger voor het 
bedrijf. En zo begon een nieuw 
hoofdstuk.” Na een carrièreswitches 
voelt Marjet zich op dit moment op 
de juiste plek.

Alle foto’s zijn aangeleverd.

Mindfulness training op een prachtige landelijke locatie.  Foto is aangeleverd.
Het ABC is een blaasorkest met een breed en gevarieerd muziekrepertoire.
Foto is aangeleverd.

Het ABC gaf 14 december een gezellig en geslaagd kerstconcert.
Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Het ABC gaf 14 december 
een gezellig en geslaagd kerstconcert 
in het VIOS-gebouw aan de Wind-
molen in Mijdrecht. In de voor de 
gelegenheid sfeervol aangeklede 
ruimte waren diverse lekkere zelf-
gemaakte hapjes neergezet. Het 
publiek genoot zichtbaar van de
sfeer en de kerstnummers, die
varieerden van traditioneel tot
zeer origineel. 
Op 7 januari begint een dubbel
jubileumjaar: niet alleen het 125-jarig 
bestaan van VIOS, maar ook het 
10-jarig bestaan van het ABC. 

Dinsdag 28 januari is er een openbare 
repetitie om nieuwe leden te werven. 
Daarna wordt aan de slag gegaan 
met het repertoire voor het concert 
van 9 november in de Janskerk in 
Mijdrecht.
Het ABC is een blaasorkest met een 
breed en gevarieerd muziekreper-
toire (musical, klassiek, pop etc.) en
er is weer plek voor nieuwe leden. 
Het orkest repeteert elke dinsdag-
avond van 20.00 tot 22.00 uur. Ben je 
geïnteresseerd, stuur dan een mailtje 
naar abc@vios-mijdrecht.nl met je 
naam, instrument en speelervaring.

Geslaagd kerstconcert ABC, 
nieuwe leden welkom

Mijdrecht - Heb je het gevoel dat het 
leven soms aan je voorbij raast? Dat 
je wordt opgeslokt door alles om je 
heen: werk, sociale verplichtingen, je 
telefoon? Stel je voor dat je even stil 
kunt staan, echt kunt ademhalen, en 
je bewust wordt van wat er nu is. Dat 
is waar mindfulness om draait.
Mindfulness betekent leven met 
aandacht. Het leert je opmerken
wat er op dit moment in jou leeft: 
gedachten, emoties, oordelen en 
stemmingen. Deze innerlijke 

elementen hebben invloed op hoe je 
functioneert en hoe je de wereld om 
je heen ervaart. Door hier met vrien-
delijkheid en zonder oordeel naar te 
kijken, leer je jezelf beter kennen. En 
dat maakt mindfulness zo waardevol.
 
Hoe ontwikkel je mindfulness?
Pas wanneer je even afstand neemt 
van de hectiek om je heen – van je 
telefoon, de televisie en de dagelijkse 
verplichtingen – ontstaat er ruimte. 
Ruimte om jezelf echt te zien. En dat 

Mindfulness training 
start binnenkort in Mijdrecht

is het kostbaarste wat er bestaat.
Daarom biedt onze mindfulness
training praktische oefeningen, zoals 
meditatie, lichaamsbewustzijn en 
observatietechnieken. Door regel-
matig te oefenen, wordt het steeds 
makkelijker om je aandacht te 
richten op het huidige moment –
het enige moment waarop je écht 
kunt leven en leren.
 
Bewezen positieve effecten
De achtweekse Unified Mindfulness 
training is ontwikkeld door de Ameri-
kaan Shinzen Young en combineert 
meditatieve tradities in een helder, 
systematisch raamwerk. Deze weten-
schappelijk onderbouwde methode 
wordt gebruikt door instellingen als 
Harvard en Carnegie Mellon. Mind-
fulness heeft bewezen positieve 
effecten op stress, somberheid, 
slaapproblemen en het omgaan
met chronische pijn of ziekte.

Aanmelden
Vanaf 13 januari start een nieuwe 
training in Mijdrecht, op een
prachtige landelijke locatie vlak
bij Uithoorn. Er zijn nog een paar 
plekken vrij! Meld je vrijblijvend aan 
via www.mindfulness-amstelland.nl 
of bel David van Coevorden, op
telefoonnummer 06 - 250 30 653.

Wilnis - Op oudejaarsdag wordt de 
meer dan 30 jaar oude traditie van 
oliebollenbakken bij Viribus Unitis 
Wilnis weer voortgezet. Plaats van 
handeling: verenigingsgebouw
Pr. Joostenlaan 1, Wilnis, van 08.00 
tot 13.00 uur. Vooraf bestellen is ook 
mogelijk. Geef de bestelling door
via telefoonnummer 06 - 557 38 588.
Volgens oud recept worden er
oliebollen met en zonder krenten/

rozijnen gebakken en ook de
traditionele appelflap zal er zijn.
Alles wordt op een professionele 
manier gemaakt met de smaken
van vroeger. 

De opbrengst gaat naar school-
projecten, waarbij kinderen laag-
drempelig kennismaken met muziek 
en in groepsverband een blaas-
instrument leren bespelen.

Oliebollenbaktraditie 
Viribus Unitis voortgezet

Zaterdag 11 januari geeft Viribus 
Unitis een nieuwjaarsconcert in het 
eigen vereniging gebouw waar de 
jongste leden samen met ‘het grote 
Orkest’ weer mogen schitteren en 
laten horen wat zij allemaal al 
kunnen. Een kleine greep uit het 
filmconcert van november, ‘Happy 
New Year’ en vele andere prachtige 
muziek is te horen vanaf 20.00 uur. 
Ook zal ‘Wilnis Doet’ aanwezig zijn 
tijdens het concert. Zij komen het 
startschot geven voor het inzamelen 
van geld om een muziektent in het 
dorp te kunnen realiseren.
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De Ronde Venen - Per 1 januari 2025 
treedt er een nieuw bestuur aan bij 
Gilde De Ronde Venen. Wij spraken 
met de vertrekkende voorzitter,
Leen Mulckhuyse en zijn opvolger: 
Marieke van Eijk, over de toekomst 
van deze waardevolle organisatie.
Leen Mulckhuyse, die jarenlang met 
veel toewijding het voorzitterschap 
heeft vervuld, legt uit wat Gilde
De Ronde Venen zo bijzonder maakt: 
“Net als alle Gilden in Nederland zijn 
wij volledig afhankelijk van vrijwilli-
gers. Onze enthousiaste vrijwilligers 
bieden een scala aan maatschappe-
lijk relevante diensten, zoals 
coaching voor brugklassers via 
Coach4You, taalcoaching voor 
anderstaligen metSamenspraak, en 
het organiseren cultuurhistorische 
gidswandelingen door onze
prachtige regio.
Marieke van Eijk, de nieuwe voor-
zitter, heeft zelf de waarde van deze 
diensten ervaren. “Ik heb de afge-
lopen jaren een Egyptische vrouw en 

een Russissche dame geholpen met 
het leren van de Nederlanse taal. Het 
is niet alleen leuk, maar ook enorm 
betekenisvol. Je draagt een stukje bij 
aan hun integratie, wat voor hen een 
wereld van verschil maakt. Daarnaast 
is het een verrijking om andere 
culturen te leren kennen.”
 
Uitdaging
Het vinden van nieuwe bestuusleden 
was een hele uitdaging, vertelt Leen. 
“We zijn een vrijwilligersorganisatie, 
maar dat betekent niet dat we 
zomaar iedereen kunnen aannemen. 
Bestuurswerk vraagt om verantwoor-
delijkheidsgevoel en er zijn binnen 
het team heel wat verschillende 
competenties nodig. Het was een 
lange zoektocht maar we waren
heel blij toen we in korte tijd, drie 
aanmeldingen binnenkregen die 
perfect passen bij wat we zochten. 
Marieke haakt in op haar motivatie 
om bestuurslid te worden. Na vier 
jaar taalcoaching wilde ze meer leren 

Nieuw bestuur 
Gilde De Ronde Venen

over de organisatie. Dit was de reden 
waarom ze reageerde op de vacature 
voor bestuurslid. Haar bedoeling was 
om als algemeen bestuurslid mee te 
draaien. Toen echter bleek dat Leen 
als voorzitter het bestuur zou ver-
laten, besloot ze deze rol op zich te 
nemen. “Ik vind het jammer dat Leen 
afscheid neemt. Hij is een enthou-
siaste en betrokken man die het 
voorzitterschap met veel kennis en 
op een ontspannen manier heeft 
vormgegeven. Ik hoop die lijn voort 
te zetten, maar uiteraard in mijn 
eigen stijl.”

Leen licht toe waarom hij, ondanks 
zijn passie voor de organisatie toch 
de voorzittershamer overdraagt:
“Ik denk dat het gewoon goed is 
wanneer een bestuur regelmatig 
vernieuwd wordt. Het bestuurswerk 
heb ik tot de laatste dag met veel 
plezier gedaan, maar ik denk dat
ik toch de eerste jaren de meeste 
toegevoegde waarde had. Nieuwe 
mensen brengen nieuwe ervaringen 
en inzichten mee. Het is belangrijk 
om te voorkomen dat een organi-
satie te afhankelijk wordt van een 
paar personen.
 
Blij
Marieke geeft aan dat het een uit-
daging is om als nieuwe voorzitter
in het bestuur te beginnen: “Maar ik 
ben ontzettend blij met de ervaren 
leden in het bestuur die al langere 
tijd deel uitmaken van het bestuur. 
Hun gedrevenheid en enthousiasme 
geven me alle vertrouwen dat de 
continuïteit en de goede samen-
werking binnen het bestuur gewaar-
borgd zijn. Daarnaast ben ik ook zeer 
dankbaar voor de coördinatoren en 
coaches; zonder hen kan het Gilde 
Ronde Venen niet functioneren. We 
kunnen zowel bij de coödinatoren als 
bij de coaches nieuwe mensen goed 
gebruiken
Leen sluit af: “Wilt u ook een verschil 
maken in de gemeenschap? Over-
weeg dan om vrijwilliger te worden 
bij Gilde De Ronde Venen. Zet 
vandaag de eerste stap en meld u 
aan via het contactformulier op onze 
website: https://gildedrv.nl of stuur 
een e-mail naar info@gildedrv.nl. 
Samen kunnen we bouwen aan een 
sterke en betrokken gemeenschap!”

Bestuur Gilde De Ronde Venen: Cees Verrips, Hans van Ankeren (secretaris), Nicolien 
Middel (penningmeester), Marieke van Eijk (voorzitter) en Boudewine Scheepmaker.
Eigen foto.

De Ronde Venen - De blauwe zones 
in De Ronde Venen zijn een doorn
in het oog van menig winkelend 
publiek. Het idee dat je een parkeer-
schijf achter je voorruit moet leggen 
terwijl je snel boodschappen doet, 
voelt voor velen als een onnodige 
bureaucratische last. Maar waarom
is deze handhaving eigenlijk zo 
streng? En wat zijn de werkelijke 
doelstellingen?

Waarom handhaving?
De primaire reden voor de hand-
having in blauwe zones is om lang 
parkeren te voorkomen. Deze zones 
zijn bedoeld om een snelle door-
stroom van voertuigen te bevor-
deren, zodat er altijd voldoende 
parkeerruimte is voor bezoekers van 
winkels en andere voorzieningen.
Dit klinkt logisch, maar de praktijk 
roept vragen op. Is het echt nodig 
om zo streng te zijn, vooral in een tijd 
waarin de drukte in winkelgebieden 
toeneemt?

Hoe en wanneer?
Handhaving vindt plaats door
middel van regelmatige controles 
door parkeerwachters. Deze 
controles lijken vooral in de laatste 
maanden van het jaar te intensi-
veren. Toeval? Of is er sprake van een 
verborgen agenda om bepaalde 
targets te halen? Het is een vraag

die veel inwoners bezighoudt.
De boetes voor het niet correct 
gebruiken van een parkeerschijf 
betekent voor velen een flinke hap 
uit het budget, zeker rond de 
feestdagen.

Bron van frustratie
De officiële doelstelling van de hand-
having is het bevorderen van een 
goede doorstroming en het voor-
komen van parkeerproblemen.
Maar er zijn ook geluiden dat de 
intensieve controles een manier zijn 
om de gemeentekas te spekken. Dit 
cynische perspectief wordt gevoed 
door de zichtbare aanwezigheid
van handhavers, vooral in drukke 
periodes.
Het is begrijpelijk dat er regels 
moeten zijn om chaos te voorkomen, 
maar de vraag blijft of de aanpak niet 
te rigide is. Moet een bezoek aan de 
supermarkt echt gepaard gaan met 
de angst voor een boete als je even 
vergeten bent je parkeerschijf te 
plaatsen? En is het eerlijk om te 
veronderstellen dat de handhaving 
vooral een financiële prikkel heeft?
Misschien is het tijd voor een 
heroverweging van het beleid. Een 
balans vinden tussen handhaving
en redelijkheid zou de gemeenschap 
ten goede komen. Tot die tijd blijft de 
blauwe zone een bron van frustratie 
voor velen.

Handhaving in blauwe zones: 
noodzakelijk of overdreven?

Vergeet je parkeerschijf niet bij vishandel Cas Buys in Abcoude.  Foto is aangeleverd.

Ook bij PLUS scoren de handhavers regelmatig.  Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Op maandag
23 december werd een gezellige
traditionele kerstdrive gehouden.
De uitslag is als volgt: 1. Docky & 
Dook Meents 59,58%, 2. Eric & Joke 
Schiphorst 58,96% en 3. Chris van der 
Wilt & Carla Steenhuis 58,96%.

Het beste spel kwam van Trudi
Morssink 6sans. Ook werd een
prima spel gemaakt door de paren 
Steenhuis en Coster, 6schoppen
met 1up. Voor iedereen was een 
kerst-aandenken verzorgd door
Jopie de Jong.

Bridge-uitslagen B.V. Mijdrecht

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Op woensdag
18 en donderdag 19 december jl. 
werden alle dagbestedingen van 
Careyn in De Ronde Venen verrast 
met een kerstdiner, geschonken
door de St. Tjitze Hessilius. Deze
was uitstekend verzorgd met tapas 
van De Buurvrouw uit Mijdrecht.
De bezoekers genoten van een
heerlijk gevarieerd menu, bestaande 
uit mooi opgemaakte koude en 
warme gerechten. Het nagerecht, 
wat allerlei soorten zoetigheden 
bevatte, zag er eveneens prachtig
uit en smaakte verrukkelijk!
Namens alle bezoekers een heel 
hartelijk dank aan de St. Tjitze
Hessilius voor dit heerlijke kerstdiner!

St. Tjitze Hesslius schenkt Careyn 
dagbestedingen een kerstdiner

Uithoorn - Het grootste sportieve 
evenement van Uithoorn, ‘Uithoorns 
Mooiste’, vindt zondag 26  januari 
voor de 41e keer plaats. De organi-
satie ligt traditioneel in handen

van atletiekvereniging AKU. De 
wedstrijdcommissie is in al oktober 
begonnen met de voorbereidingen 
om er een geweldige sporthappe-
ning van te maken. De animo voor 

Organisatie in startblokken voor 
‘Uithoorns Mooiste’

deelname aan hardloopevene-
menten is groeiende en de verwach-
ting is, dat er tussen de 1.300 en 
1.400 lopers aan de start zullen 
verschijnen. ‘Uithoorns Mooiste’ is de 
vierde loop van in totaal negen loop-
evenementen van het Zorg & Zeker-
heidscircuit, al meer dan 25 jaar de 
grote sponsor van het circuit dat

jaarlijks weer vele enthousiaste 
lopers mag verwelkomen.
Ook dit jaar kunnen de lopers 
rekenen op een uitdagend en veilig 
parcours langs veel mooie plekken
in Uithoorn en De Kwakel. De organi-
satie heeft de parcoursen van de 5 en 
10 kilometer op een aantal punten 
verrassend en interessant aangepast. 

Je kunt je nu al individueel 
inschrijven voor een van de
bovengenoemde afstanden via
www.inschrijven.nl. Inschrijven is
ook nog mogelijk op de dag van
de loop. De organisatie zorgt ervoor, 
dat alle deelnemers dicht bij de start- 
en finishplek hun auto kunnen 
parkeren.
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Gezellige Kerstsfeer in 
Winkelcentrum Zijdelwaard
Uithoorn - Op 21 en 22 december 
was het in Winkelcentrum Zijdel-
waard gezellig boodschappen doen. 
De kerstman kwam hoogstpersoon-
lijk op bezoek om een kijkje te 
komen nemen. En zoals Sinterklaas 
zijn Pietermannen meeneemt, liepen 
er op het plein nu allerlei elfjes van 
de Kerstman rond. De Elfjes 
vermaakten de bezoekers en kochten 
hier en daar nog een paar cadeautjes. 
Toen we bij Blokker binnen kwamen 
dachten we dat zij de hele winkel 
hadden leeggekocht, maar dat had 
natuurlijk een andere minder leuke 
reden. De Kerstman liep gezellig 
rond en maakte hier en daar een 
praatje met de winkeliers.
We hebben ook wel meteen een 
vermoeden gekregen waar die dikke 
buik van de Kerstman vandaan komt, 
want we zagen hem tijdens zijn 
rondgang van al het lekkers 
genieten. Hij at broodjes bij de Vers 
Specialist en Slagerij Bader, schoof 
een haring naar binnen bij Zee-
vishandel Volendam, nam een 
kroketje bij de Febo en hij pakte
nog een appeltje bij De Goudreinet. 
Bij de Kwalitaria vroeg hij of ze ook 
Broodjes Kerstbal verkochten?

Dat was niet zo, maar misschien 
heeft de kerstman ze wel op een
idee gebracht voor volgend jaar!

Rendierenmelkkaas
Op de website van Alexanderhoeve 
Zijdelwaard had de kerstman gelezen 
dat ze niet alleen Boeren- en Noord-
Hollandse kazen verkochten, maar 
ook buitenlandse kazen. Hij was 
benieuwd of zij ook Rendierenmelk-
kaas op voorraad hadden. Er werd 
spontaan een kaas uit het schap 
gehaald. Of dit nu echte Rendieren-
melkkaas was bleef nog onduidelijk. 
Bij Brownies&downieS waren er,
naast een heerlijke lunch en lekkere 
producten, ook speciale Brownies & 
DownieS-sokken te koop. En natuur-
lijk altijd een gulle lach te halen van 
het personeel. Bij bakkerij Hulleman 
kan je altijd terecht voor de heer-
lijkste taarten en deze keer kon je 
zelfs smullen van de kerstmuts van 
de Kerstman. De kerstman liet liet 
zijn schoenen nog even nakijken bij 
schoenmaker DenNis en zijn ogen bij 
Pearle Opticiens, want hij moest nog 
heel wat metertjes maken en alles 
goed in het oog houden. Natuurlijk 
ging de Kerstman ook graag op de 

foto met de kinderen die naar het 
winkelcentrum waren gekomen.
De kinderen konden ook creatief aan 
de slag door het naar eigen inzicht 
versieren van een plak cake. Twee 
schattige kerstelfjes hielpen de 
kinderen daarbij. Overal waren
heerlijke kersttraktaties om van te 
smullen. Onder het genot van de 
vrolijke klanken van een Elfenorkest 
kon men genieten van een heerlijk 
kom warme chocomelk waarbij een 
heerlijke koek werd aangeboden 
door een schattige kerstelfje.

Op zondag was er nog een prachtig 
optreden van een Dickenskoor. De 
warme stemmen brachten de bezoe-
kers je helemaal in de kerststemming 
terwijl de laatste kerstboodschappen 
werden gedaan. Kortom het was een 
gezellig kerstfeestje in Winkel-
centrum Zijderlwaard en een 
bezoekje meer dan de moeite waard. 
Toen wij weer richting huis gingen 
kregen we nog een flyer aangeboden 
van de Evangelische Christen 
Gemeenschap Uithoorn zodat we 
door al dit feestgeruis niet vergeten 
dat we met Kerst de geboorte van 
Jezus Christus vieren. Wie behoefte 
had kon een gratis Bijbelboek 
meenemen. Wij namen liever nog 
een lekkere oliebol bij de Oliebollen-
kraam en gingen voldaan naar huis.

Wilnis - Eerder deze maand maakte 
de gemeente bekend dat er een 
onderhandelingsakkoord is voor het 
project CSW-Jumbo in de woonkern 
Wilnis. Het gaat om herontwikkeling 
van twee plangebieden. De ene 
locatie betreft het openbare parkeer-
terrein bij CSW en het huidige onder-
komen van sportclub. De andere 
locatie is het winkelcentrum aan
de Molmlaan.
 
Verdwenen in prullenbak
Het college van B &  W: “Het project
is uitdagend, ook voorgaande 
bestuursperiodes is gewerkt aan
een oplossing die voor alle partijen 
gewenst is. Het is uitdagend omdat 
er vijf partijen bij betrokken zijn,
met allemaal hun eigen (financiële) 
belangen en ambities. Maar ook 
vanwege allerlei juridische en fiscale 
aspecten, en, tot slot, ook door de 
beschikbare ruimte. Vele tekeningen 
en berekeningen zijn gemaakt en
in de prullenbak verdwenen.”
De betrokken partijen zijn de 
gemeente, Jumbo, CSW, en twee 
partijen op het gebied van belegging 
in en ontwikkeling van vastgoed.
Op hoofdlijnen is nu overeenstem-

ming bereikt voor de (her)ontwikke-
ling. De uitwerking daarvan wordt 
nog vastgelegd in een zogeheten 
onderhandelingsakkoord.
 
Positief besloten
Op het terrein van CSW zal tussen
de velden één en twee, een nieuwe 
accommodatie worden gebouwd in 
twee lagen. Het nieuwe onderkomen 
wordt in totaal bijna 1.100 vierkante 
meter groot. Het college van B & W 
meldt: “Het CSW-bestuur is enthou-
siast over het schetsontwerp; Tijdens 
de ledenvergadering van CSW op
10 december 2024 is het ontwerp en 
de financiële bijdrage van CSW ter 
instemming voorgelegd en positief 
over besloten.”

Dat is opvallend te noemen,
omdat enkele maanden terug de 
toenmalige CSW-voorzitter Marcel 
van der Schaaf plotseling zijn directe 
aftreden bekend maakte, na een 
periode van ruim 20 jaar in het 
bestuur van CSW, waarvan de laatste 
negen als voorzitter. Secretaris 
Marcel van Coolwijk trad eveneens 
per direct af. Ook toen werd al 
gesproken over de herontwikkeling.

Grootse plannen rond 
CSW en Jumbo in Wilnis

Tot conclusie gekomen
De toenmalige CSW-voorzitter liet 
destijds in een verklaring weten: 
“Recent is hieromtrent echter een 
situatie ontstaan waardoor ik helaas 
tot de conclusie ben gekomen dat
ik mijn taken als voorzitter van CSW 
niet meer kan uitvoeren op een 
manier die ik voor mijzelf noodzake-
lijk vind.”  Volgens eerdere berichten 
in de media zouden de bestuurs-
leden zijn teruggetreden, omdat ze 
het er toen niet mee eens waren dat 
CSW minimaal een half miljoen euro 
moet neerleggen voor een nieuw 
clubhuis.
 
Verplaatsing supermarkt
De basis voor de toekomstige 
ontwikkelingen is de verhuizing
van Jumbo naar het huidige parkeer-
terrein bij CSW. De nieuwe super-
markt wordt ongeveer 350 vierante 
meter groter dan de huidige Jumbo. 
De gemeente verkoopt de grond 
voor de nieuwe supermarkt tegen 
een overeengekomen marktcon-
forme prijs. Als gevolg van de nieuwe 
plannen moet de huidige accommo-
datie van CSW gesloopt worden.
 
CSW: € 700.000,–
Het bouwkostenbudget voor de 
nieuwbouw van CSW bedraagt
ca. 2,7 miljoen euro, exclusief BTW. 

Het college: “CSW zal zelf € 700.000,–, 
inclusief BTW, aan de nieuwbouw en 
de inrichting bijdragen. Voor een 
lening die CSW nodig heeft zal de 
gemeente mede borg staan als Stich-
ting Waarborgfonds Sport ook besluit 
om borg te staan voor deze lening.”
 
Meer parkeergelegenheid
Het huidige parkeerterrein bij CSW 
gaat op de schop. “Er komt een 
volledig vernieuwd en uitgebreid 
parkeerterrein dat voldoet aan de 
parkeernormen, maar ook wordt 
ingericht volgens de laatste eisen
van bijvoorbeeld klimaatadaptatie.”
Over de parkeerplaatsen schrijft het 
college aan de gemeenteraad: “Nu 
zijn het er 150 en dat worden er 225. 
Voor een haalbaar plan is parkeren 
op maaiveld noodzakelijk. Daarom 
wordt de oude accommodatie van 
CSW gesloopt en komen er ook 
parkeerplaatsen langs veld één
van CSW.”
 
20 koopwoningen
De locatie die vrijkomt door verplaat-
sing van de supermarkt zal gebruikt 
worden voor de ontwikkeling van 
woningbouw. Het gaat om de bouw 
van ongeveer 20 betaalbare koop-
woningen met voldoende parkeer-
plaatsen aan de Molmlaan. Uit de 
opbrengst van de grondverkoop past 

de gemeente de kruising bij de Pieter 
Joostenlaan aan voor het verbeteren 
van de oversteekmogelijkheid en de 
bevoorrading.
 
Voor starters in Wilnis
Het college: ”Lange tijd leek het 
project niet haalbaar. Alle partijen 
hebben de afgelopen periode flinke 
stappen gezet om bij te kunnen 
dragen aan de haalbaarheid. De 
gemeente levert haar bijdrage door 
ermee in te stemmen dat bij de 
herontwikkeling van de Molmlaan 
100% betaalbare koopwoningen 
(maximaal € 390.000,–, vrij op naam) 
worden gerealiseerd. Hiermee 
worden betaalbare koopwoningen 
voor starters in Wilnis gerealiseerd.”
 
Woonvisie losgelaten
Daarbij merkt het college wel op: 
“Dit heeft als gevolg dat, onder voor-
behoud van besluitvorming in het 
college en de raad, wordt afgeweken 
van de Woonvisie, omdat de eis voor 
30% sociale huurwoningen voor 
deze ontwikkeling wordt losgelaten.”
Het Ruimtelijk Kader kan naar 
verwachting in mei 2035 ter vast-
stelling worden voorgelegd aan de 
gemeenteraad. Start van de woning-
bouw is voorzien in 2028.
De oplevering van de woningen 
wordt verwacht in 2030.

8 inderegio.nl • 30 december 2024NIEUWS



Aan de slag? Zo doe je dat!
Op milieucentraal.nl/ventilatie vind je 
handige stappenplannen om de ventilatie 
in jouw huis te verbeteren. Er zijn tips 
voor huizen met natuurlijke ventilatie, 
mechanische ventilatie en centrale 
balansventilatie.

Wie goed ventileert, heeft altijd frisse lucht in huis. Goede ventilatie zorgt voor een fi jne woning en voorkomt 
schade aan je gezondheid en je huis. Toch worden veel huizen nog steeds niet goed geventileerd. Ook zijn 
steeds meer huizen beter geïsoleerd waardoor ventileren nog belangrijker wordt. Ontdek met deze tips hoe je 
jouw huis zo goed mogelijk en slim ventileert. Want met slim ventileren, bespaar je ook nog eens energie.

9 tips voor goed en slim 
ventileren
Basistips ventilatie
1. Zorg 24/7 voor schone lucht in huis: Zet roosters of 

(kiep) raampjes open, zet de mechanische ventilatie 
nooit uit. 

2. Zorg dat frisse lucht naar alle ruimtes in je huis 
kan stromen: Zorg daarom dat er onder al je 
binnendeuren minimaal 1,5 cm ruimte zit voor een 
goede doorstroming. Een rooster in de deur werkt 
ook.

3. Ventileer extra in de badkamer en keuken: Door 
koken en douchen, wordt de lucht in de keuken en 
badkamer sneller vies en vochtig. Ventileer je alleen 
met raampjes of roosters? Gebruik dan een afzuigkap 
en badkamerventilator voor extra ventilatie.

4. Ventileer extra tijdens speciale momenten:
Bijvoorbeeld als je tijdens de feestdagen met veel 
mensen binnen zit of samen gourmet. Ook door 
klussen of roken, raakt de lucht vervuild. Zet op deze 
momenten daarom een extra raam open of zet het 
ventilatiesysteem op de hoogste stand. 

Tips voor energiezuinig ventileren met meer comfort
5. Check met een CO2-meter of je voldoende 

ventileert: Hoe weet je of de lucht in huis schoon 
is of niet? Veel CO2-meters werken met kleurtjes: 
bij groen is er niks aan de hand, bij oranje wordt de 
lucht al wat vuiler en bij rood is het tijd om in actie te 
komen. Zo ventileer je dus nooit te weinig, maar ook 
nooit te veel! 

6. Ga voor zelfregulerende ventilatieroosters. Dit 
soort roosters regelt zelf hoe ver ze open gaan. Als 
het waait, gaan ze wat meer dicht. Bij geen of weinig 
wind, gaan ze verder open. Zo voorkom je dat er te 
veel koude buitenlucht je huis in stroomt. Op deze 
manier hoef je er zelf niet aan te denken, heb je 
meer comfort en ventileer je energiezuinig. 

Onderhoud je ventilatiesysteem
7. Maak ventilatieroosters en ventielen minstens 

1 keer per jaar schoon. Anders raken ze verstopt 
met vuil waardoor schone lucht er moeilijk doorheen 
kan stromen.

8. Onderhoud je mechanische of balansventilatie:
iedere twee jaar is een onderhoud- en schoon-
maakbeurt nodig.

9. Zet mechanische ventilatie nooit uit: Dit mag alleen 
bij een ramp of bij onderhoud van het systeem.

In een huis met goede ventilatie wordt 24/7 schone lucht aangevoerd en vieze lucht afgevoerd. Ventileren is iets anders 
dan luchten waarbij je korte tijd ramen tegen elkaar openzet. Is je huis goed geïsoleerd? Dan is goede ventilatie nog 
belangrijker. Er zijn dan geen kieren en gaten meer waar frisse lucht naar binnen kan komen. Je moet dan zelf zorgen 
dat schone lucht elk moment je huis in kan. Dat voelt misschien tegenstrijdig, want met isolatie heb je er toch net voor 
gezorgd dat er geen koude lucht meer binnen kon komen? Maar bedenk wel: met ventileren, zorg je zelf dat precies de 
juiste hoeveelheid frisse lucht je huis binnenkomt. En die naad of kier even dichtzetten als het koud is of hard waait? 
Dat wordt een stuk lastiger.

Ontdek je ventilatiesysteem 
en verbeteropties
Er zijn 3 manieren van ventileren: 
1. Natuurlijke ventilatie: Schone lucht komt binnen via (kiep)

ramen en/of roosters en vuile lucht gaat via dezelfde weg 
naar buiten, of via kanalen naar een pijp door het dak.

2. Mechanische ventilatie: Schone lucht komt binnen via 
ramen en/of roosters en verlaat je huis via afvoerventielen 
in plafond/muur van vaak de badkamer, keuken en toilet.

3. Balansventilatie: Schone lucht komt binnen via 
aanvoerventielen en vuile lucht verlaat het huis via 
afvoerventielen. Bij centrale balansventilatie lopen 
hiervoor kanalen door het hele huis. Bij decentrale 
balansventilatie gebeurt dit voor 1 ruimte en zijn die 
kanalen dus niet nodig.

Welk systeem je ook in huis hebt, er zijn altijd mogelijkheden 
om het te verbeteren. Met deze verbetertips ventileer je 
energiezuiniger én heb je meer comfort in huis.

• Ventileer op maat en bespaar energie: Zo kun je bij 
natuurlijk ventileren een CO2-meter gebruiken om te 
bepalen hoeveel je moet ventileren. Bij mechanische 
ventilatie en (centrale) balansventilatie kun je CO2- 
en vochtsensoren in je huis plaatsen. Die meten de 
luchtkwaliteit en regelen draadloos dat er meer of minder 
verse lucht wordt aangezogen. 

• Hergebruik warmte uit vuile lucht: bij balansventilatie 
kun je warmte van de uitgaande lucht gebruiken voor 
het opwarmen van de binnenkomende lucht. Dit voelt 
fi jner en je bespaart ook nog energie.

Meer verbetertips? Doe de Ventilatiecheck op:
milieucentraal.nl/ventilatie

ALTIJD FRISSE LUCHT IN HUIS

Slechte ventilatie: dit doet het 
met je gezondheid en huis
Schade aan je huis: schimmels
Een huis dat niet goed is geventileerd, is vaak vochtig. 
Hierdoor kan schimmel ontstaan dat het houtwerk in je huis 
kan aantasten. 

Luchtwegklachten
Een vochtig huis is een fi jne omgeving voor onder andere 
huisstofmijt en schimmels. Deze kunnen allergische reacties 
geven en zorgen voor luchtwegklachten. Ook andere 
schadelijke sto� en kunnen je luchtwegen irriteren, zoals 
tabaksrook of sto� en die vrijkomen tijdens het klussen. 
En wist je dat er ook in huis veel fi jnstof kan ontstaan? Dat 
gebeurt door roken in huis, bakken en braden in olie of boter, 
en hout stoken in een open houtkachel of -haard.

Koolmonoxide: het onzichtbare gevaar 
Koolmonoxide is een onzichtbaar gas dat kan ontstaan bij 
slechtwerkende apparaten waarin aardgas wordt verbrand, 
zoals geisers of open kachels. Een klein beetje koolmonoxide 
in de lucht kan leiden tot hoofdpijn. Een grote hoeveelheid 
kan leiden tot bewusteloosheid en kan zelfs dodelijk zijn. 
Ventileren is daarom belangrijk. Plaats ook een melder in de 
buurt van het apparaat, zodat je wordt gewaarschuwd als er 
gas lekt.

Doe de Ventilatiecheck!
Hoe goed is de ventilatie in jouw huis? 
Doe de Ventilatiecheck op de website 
van Milieu Centraal en krijg extra 
verbeteradvies. Scan de QR-code of kijk 
op milieucentraal.nl/ventilatie!

Deze informatie wordt je aangeboden door Milieu Centraal: 
dé praktische en betrouwbare gids voor iedere duurzame 
stap. Kijk voor meer tips op www.milieucentraal.nl



Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Op de voorgrond Frans van Doorn, winnaar van de dam-Oscar.  Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Op zondag 15 december 
voorafgaand aan de wedstrijd van 
Legmeervogels Dames 1 tegen ASC 
werd voor de tweede keer de sponsor 
van Dames 1 voorgesteld. Day to Day 
Uitvaartbegeleiding zal Dames 1 
gaan sponsoren. De dames van 

Legmeervogels zullen de shirts
met opdruk van Day to Day Uitvaart-
begeleiding de komende drie jaar 
met trots dragen. Day to Day Uit-
vaartbegeleiding staat voor begelei-
ding vanaf de dag van overlijden
tot en met de dag van de uitvaart.

Legmeervogels Dames 1 
winnen in nieuwe tenues!

De wedstrijd van Legmeervogels 
Dames 1 tegen ASC uit Amersfoort 
werd gespeeld in de Scheg in 
Uithoorn. Wedstrijden tussen deze 
twee ploegen zijn altijd erg spannend 
en de twee teams zijn altijd aan 
elkaar gewaagd, zo ook deze 
wedstrijd. De wedstrijd begon moei-
zaam. Beide ploegen wisten niet veel 
te scoren. Legmeervogels wist de rust 
in te gaan met een kleine voorsprong 
van 10-7. De tweede helft begon fel 
en de keepsters van beide teams 
wisten veel belangrijke reddingen
te verrichten. ASC kon in de tweede 
helft niet meer langszij komen.
De wedstrijd eindige met een eind-
stand van 20-14 in het voordeel van 
Legmeervogels. De eerste helft van 
de binnencompetitie zit er voor de 
meiden van Dames 1 nu op. Zij staan 
in de competitie nu op de eerste 
plaats. Vanaf 12 januari 2025 zal de 
competitie na een korte winterstop 
worden hervat. In de tweede helft 
van de binnencompetitie zal Dames 1 
haar best gaan doen om de eerste 
plek te behouden en hiermee hope-
lijk het kampioenschap te behalen.

De Kwakel – Damvereniging K&G 
speelde vrijdagavond een bonds-
wedstrijd in ’t Fort De Kwakel. De 
topper in de hoofdklasse werd
helaas met 2-6 verloren. Maar het 
succesvolle sneldamtoernooi, de dag 
erna, verzachtte veel van de pijn.
Om half twee in de middag schoven 
de deelnemende donateurs aan, 
even later kon je een speld horen 
vallen in de bar van ’t Fort. Voor de 
eerste klap zorgde Bart Verduin.
Hij versloeg titelverdediger Mike 
Kouwenhoven. Deze kon zich via
een beslissingsvluggertje toch nog 
plaatsen voor de grootmeestergroep. 
Daarin trok hij later de zaken recht, al 
moest hij weer een punt aan Verduin 
afstaan, en prolongeerde zijn dona-
teurstitel. Vice-kampioen werd Fred 

van Oostwaard, Johan Zethof en Bart 
Verduin deelden de derde plaats.
In de meestergroep veroverde Joris 
Voorn de titel, ten kostte van enkele 
darters en Peter den Haan die zich 
een jaar meester mocht noemen. 
Laat in de middag restte er nog
een partij om een nieuwe trofee
die organisator René de Jong aan
zijn 29-jarige donateurs galerij had 
toegevoegd, een dam-Oscar. Deze 
werd gewonnen door Frans van 
Doorn, die als een echte ster vanaf
de rode loper de damclub een warm 
hart toedroeg. Beiden ontvingen 
vervolgens een verdiend applaus
van het gegroeid aantal aanwezigen 
in ’t Fort. K&G kijkt terug op een 
geslaagd damjaar en uit naar een 
voorspoedig nieuwjaar.

Donateurs schitteren op damgala

De Kwakel - De activiteitencommissie
van Dorpshuis De Kwakel, Kerklaan 16, 
organiseert dinsdag 31 december weer

een kaartmiddag. De aanvang is
13.30 uur en inschrijven kan vanaf
13.00 uur. Kosten bedragen slechts € 3,–.

Kaartmiddag 
in Dorpshuis 
De Kwakel

Wilnis - Hoe word je kampioen in de 
eerste klasse? Uit het archief leren
we de lange weg daarheen. Fabian 
startte in 1997 als 14-jarige bij Vitac 
en bereikte na jaren de derde klasse. 
De 15-jarige Joost startte in de vierde 
klasse en kwam tot de eerste klasse 

jeugd. Samen groeiden ze verder
en genoten vooral, acht jaar lang,
van de tweede en eerste klasse.
Ze vonden het nu toch tijd voor de 
hoofdklasse, ter afwisseling, denk ik. 
Als je hen ziet spelen, wordt al snel 
hun karakter duidelijk. Fabian straalt 

Veenlandtafeltennis 1 gehuldigd

rust uit en wacht geduldig zijn
kans af. Maar Joost is erg spontaan, 
onvoorspelbaar en emotioneel. 
Ontploft ook soms om de druk eraf
te krijgen. Als dubbel vullen ze elkaar 
prima aan en zijn ze bijna onver-
slaanbaar. De kroon op hun opmars 
was op 29 november tegen nummer 
2, Woerden. De voorsprong was vijf 
punten. Bij een 5-0 nederlaag was 
het kampioenschap verkeken. Joost 
speelde de eerste en verloor... Te 
gespannen? Fabian speelde de 
tweede, bleef rustig, en had een 
vervelende serve, waarop zijn tegen-
stander steeds hard in het net sloeg. 
De buit was nu binnen, de spanning 
weg en ze wonnen met 3-2: de 
bewezen kampioen. Zoals Joost 
uitlegde: het gaat niet om de
eerste punten, maar om de laatste!
Er werden twee bekers en bloemen 
uitgereikt, als souvenir aan deze voor 
Veenland unieke prestatie. In de bar 
werden de glazen geheven. Daarna 
de knop weer om: het dubbel-
toernooi startte, met als winnaars...
Alexander en Martijn.

Regio - Een sterk spelend K.O.T. ‘87-3, 
bestaande uit Paul Schuurman, Said 
Metalsi, Arie Citon en Bas Citon, 
speelde een winnende partij tegen 
S.V. Veenland LiquidRubber en stelde 
daarmee hun kampioenschap veilig.
Paul Schuurman en Sander Pater 
speelden deze week de kortste
partij, beide spelers in 22 beurten.
De winnende partijen werden 
gespeeld door Paul, Arie en Bas, 
terwijl Derk een winnende partij
voor de tegenstander wist te 
behalen. Anton Wibier legde met een 
serie van 7 de hoogste serie op tafel.
K.O.T. ‘87-1 speelde thuis tegen De 
Springbok 1 en eindigde als tweede 
in de competitie met drie gewonnen 
partijen. Edwin van de Schaft, Anne 
Beeker en Richard Shreurs waren
de winnaars van de thuiswedstrijd. 
Hen Kandelaar kon daar een 
winnende partij tegenover zetten.
De Kromme Mijdrecht 2, als derde 
geëindigd in de competitie, had het 
moeilijk tegen het thuis spelende 
team van De Merel Thijmen van
Veen 1. Alleen David Schild wist een 
winnende partij te spelen. Het sterk 

thuis spelende team, bestaande uit 
Teun Verkaik, Dennis Kraak en Bert 
Fokker, wist ieder 12 wedstrijdpunten 
binnen te slepen.
In een gelijkwaardige partij hielden 
De Kromme Mijdrecht 3 en De Merel/
Thijmen van Veen 2 elkaar in even-
wicht. Beide teams gingen met
40 wedstrijdpunten naar huis.
De winnende partijen werden 
gespeeld door Willem van de Graaf, 
Michael de Kuiper, Gijs van de Vliet 
en Peer (Wilco) van Meer.
De Merel / Thijmen van Veen 3 
ontvingen thuis De Biljartvrienden/
Smit Fietsen/Stieva en wisten deze 
met een kleine winst te winnen.
Gaty Jansen, Dorus van de Meer, Jan 
Koridon en Martien Hijeman waren 
de winnende spelers deze avond.
Cens TC Gortenmulder was de 
bovenliggende partij tegen het thuis 
spelende team van De Kromme Mij-
drecht 1. In deze partij werd zowel de 
kortste partij gespeeld door Sander 
als de hoogste serie door Anton. De 
winnende spelers deze avond waren 
Anton Wibier, Arjan Gortemulder, 
Desmond Driehuis en Sander Pater.

K.O.T. ‘87-3 winterkampioen 
in biljartcompetitie

Regio - Vier je de jaarwisseling 
buiten de deur? Laat een lichtje 
branden in huis, zodat het lijkt
alsof er iemand thuis is. Doe
ramen, deuren en de poort op slot.
Heb je een beveiligingscamera?
Meld je dan aan bij ‘Camera in
Beeld’ via www.politie.nl. Zo weet de
politie in welke straat camerabeelden 
beschikbaar zijn als er een misdrijf is 
gepleegd.

Licht aan 
voorkomt inbraak

Foto is aangeleverd.Het jaarlijkse volleybal oliebollentoernooi.  Foto is aangeleverd.

Regio - Donderdag 2 januari 2025 
vindt weer het jaarlijkse volleybal 

oliebollentoernooi plaats bij
Veenland. Meld je gezellig aan
met een team of individueel via 
volleybal@veenland.nl. Graag

Oliebollentoernooi om 19.15 aanwezig zijn zodat er
om 19.30 begonnen kan worden.
Het oliebollentoernooi vindt plaats
in De Willisstee in Wilnis.
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Uithoorn - Op Winkelcentrum 
Amstelplein kan je natuurlijk altijd 
terecht om even gezellig te winkelen 
want er is een gevarieerd winkel-
aanbod. Naast de Albert Heijn en 
HEMA heeft Amstelplein een vers 
aanbod van een hoog niveau met 
een Keurslager, bakker, kaas- en 
decalitessenwinkel en Gall&Gall.
Daarnaast kan je ook voor je kleding, 
een boek of tijdschrift, verse vis, 
drogisterij- en hobbyartikelen, 
bloemen en een hapje of drankje in 
dit gezellige winkelcentrum terecht. 
Maar het is er ook bijna altijd wel
een feestje! Ook op zaterdag

21 december was er weer van alles
te beleven voor jong en oud. De 
Kerstman had twee van zijn aller-
leukste kerstvrouwtjes naar het 
Amstelplein gestuurd. De winkeliers 
hadden extra hun best gedaan om 
de klanten het goed naar de zin te 
maken. Het winkelcentrum was 
sfeervol versierd. De klanten werden 
getrakteerd op een hapje en een 
drankje. In de bloemenwinkel leek 
het of je in een sprookjekerststuin 
was. De supermarkt was omgetoverd 
tot een kerstwinterwonderland met 
Whamster knuffels, heel veel kerst-
verlichting en het bekende Zaanse 

OOK MET DEZE FEESTDAGEN WEER VOLOP GEZELLIGHEID VOOR MENS EN DIER! 

Op het Amstelplein 
is het altijd een feestje

huisje, bij de ChocoToko kwam het 
water uit je mond van al het lekkers 
wat werd gepresenteerd, de kerst-
verkopers bij Bruna adviseerden
over de beste boeken voor de kerst-
vakantie en er was een inpakservice 
voor de aangekochte cadeautjes.

Hondje Idefix
Jong en oud genoot dan ook met 
volle teugen en de prachtige kerst-
vrouwtjes gingen met iedereen die 
dat wilde graag op de foto. En het 
inmiddels bekende Uithoornse 
hondje Idefix die op alle feestjes 
aanwezig is op het Amstelplein wilde 
ook graag op de foto. Hij keek de 
Kerstvrouwtjes heel vragend aan en 
die konden dat schatige hondje 
natuurlijk niet weigeren!  Dus het 
was op het Amstelplein weer veel 
plezier voor mens en dier!

Foto’s zijn aangeleverd.

12 inderegio.nl • 30 december 2024NIEUWS





 Ook dit jaar organiseert de 
gemeente weer de traditionele 
Nieuwjaarsreceptie in de Willisstee 
in Wilnis. Inwoners, ondernemers en 
verenigingen zijn van harte uitge-
nodigd om elkaar een voorspoedig 
en gezond 2024 te wensen.

 De Provincie Utrecht verleent 
ontheffing voor de Vinkeveense 
Plassen, waardoor de gemeente 
– binnen de afgesproken voor-
waarden – in het bestemmingsplan 

bouw- en gebruiksmogelijkheden 
kan toekennen aan kavels.

 Een vertegenwoordiger van de 
ondernemers in het Historisch 
Dorpshart Wilnis en wethouder 
Vijselaar namens de gemeente, 
ondertekenen een convenant ter 
verbetering van de uitstraling en 
leefbaarheid van Wilnis Dorp.

 In de krant van 10 januari is weer 
een omvangrijk cursusaanbod 
opgenomen voor het komende 

seizoen 2024 van de Stichting 
Cursusproject De Ronde Venen.

 De Provincie zoekt en vindt kans-
rijke locaties voor het plaatsen 
windturbines aan de grenzen van 
De Ronde Venen. De gemeenteraad 
heeft zich tegen het plaatsen van 
windturbines uitgesproken.

 De genomineerden voor de Ronde-
veense sportman, sportvrouw, 
sporttalent, sportvrijwilliger en 
sportploeg van het jaar 2023 zijn 

tijdens een drukbezocht sportgala 
bekendgemaakt.

 Vinkeveens gezin aan de Spoorlaan 
zit acht dagen zonder verwarming 
en zonder elektra bij -8 graden 
buiten. Bewoners worden van het 
kastje naar de muur gestuurd voor 
hulp en bijstand. Uiteindelijk na 
meer dan een week komt het in 
orde. De Ronde Venen anno 2024!

 De gemeente heeft extra geld 
gekregen van de provincie om 

sneller nieuwe woningen te 
bouwen.

 De criminaliteit in De Ronde Venen 
is in 2023 verder gedaald met 
3 procent t.o.v. 2022.

 Bewoners van Mijdrecht en Wilnis 
hebben aan wethouder Vijselaar 
een petitie aangeboden tegen de 
aanleg van een wandel- en fietspad 
over de oude spoordijk (Robert 
Moultonpad). De petitie is 2028 
keer ondertekend.

 De gemeenteraad heeft unaniem 
het bestemmingsplan vastgesteld 
voor de bouw van 755 tot 830 
woningen in de toekomstige 
nieuwe woonwijk Het Oosterland.

 Het college van B & W wil de grond 
in eigendom hebben waarop het 
dorpshuis en de sporthal in Baam-
brugge staan. Dit om er ‘grip’ op te 

houden.
 Het servicepunt in Mijdrecht van 
Tympaan de Baat is verhuisd naar 
de nieuwe locatie in Open Huis 
De Rank. Het is een plaats waar 
verschillende maatschappelijke 
organisaties zijn gevestigd.

 De aanleg van grootschalige zonne-
velden in de gemeente kunnen 

rekenen op forse tegenwind.
 De gemeente Amsterdam heeft 
plannen om hoge windturbines 
te plaatsen in het Geingebied en 
boven Abcoude.

 Wilnis heeft een nieuwe ontmoe-
tingsplek voor de jeugd (JOP) in de 
vorm van een ingerichte container. 
Die is geplaatst in het Speelwoud 

naast het basketbalveld.
 De gemeente heeft in 2023 een 
beleidsplan vastgesteld voor de 
locatie van grootschalige zonne-
velden. De vraag doet zich nu 
gelden wat de voor- en nadelen zijn 
voor de gemeente, de inwoners en 
het milieu. Een zonnige toekomst 
of een schaduw op het landschap?

 Het beroepenfeest van Veen en 
Amstelland On Stage in de Phoenix 
sporthal te Mijdrecht heeft ruim 
1.000 leerlingen uit de regio in 
contact gebracht met meer dan 
250 lokale beroepsbeoefenaren. 
Het is een loopbaan oriëntatie-
project voor vmbo-leerlingen uit 
de gemeenten De Ronde Venen, 
Uithoorn, Aalsmeer en Amstelveen.

 Winkelcentrum Adelhof gaat op 
de schop, waarbij supermarkt 
Lidl grootse plannen heeft.

 De gemeente en het bestuur van 
de Koningin Julianaschool in Wilnis 
hebben een intentieverklaring 
getekend voor de bouw van een 
nieuwe school. De beoogde locatie 
voor het nieuwe schoolgebouw 
met kinderopvang is bij dorpshuis 

De Willisstee.
 Vleermuizen blijken steeds 
vaker een obstakel bij isolatie 
en verduurzaming van huizen.

 Inwoners van Waverveen maken 
zich grote zorgen over plannen 
voor het plaatsen van grote zonne-
velden in de weidegebieden.

 Het college van B & W wil voor één 
miljoen euro (!) aandeelhouder 
worden van netbeheerder Stedin.

 Bij SV Argon wordt begin deze 
maand feestelijk afgetrapt voor 
de realisatie van een vernieuwde 
accommodatie bij de voetbal-
vereniging, dat naar verwachting 
in verscheidene fases drie jaar 
gaat duren.

 PvdA/GL wil een veiliger Hoog-
straat in Abcoude voor fietsers en 
wandelaars.

 De gemeente vraagt ondernemers 
en inwoners om een naam te 
bedenken voor het nieuwe 
bedrijventerrein ten noorden 
van de (‘gestrekte’) N201 tegen-
over de kruising met de Veenweg.
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 Tien kinderen krijgen een ‘Ronde-
veense Topper’ vanwege hun 
bijzondere maatschappelijke inzet 
en dat zij een voorbeeld zijn voor 
hun omgeving en anderen.

 De Seniorenpartij wil tijdens de 
raadsvergadering meer steun 
vragen voor oudere werk-
zoekenden om aan een baan 
te komen.

 De gemeente heeft meer dan 250 

reacties ontvangen voor een naam 
van het nieuwe bedrijventerrein 
in Mijdrecht achter Liefkenshoek.

 Op verschillende plaatsen is de 
provincie Noord-Holland gestart 
met het uitbaggeren van de 
Amstel om deze op diepte te 
houden voor de beroepsvaart 
en recreatievaart.

 De gedeputeerde Van Essen (GL) 
van de provincie Utrecht kan 

volgens Anco Goldhoorn geen 
hoge windturbines afdwingen in 
de gemeente De Ronde Venen.

 Wethouder Anja Vijselaar wil 
ondanks tegenstand van veel 
inwoners (een petitie met meer 
dan 2.200 handtekeningen) koste 
wat kost een fietspad aanleggen 
op de oude spoorbaan (het Robert 
Moultonpad) tussen Wilnis en 
Mijdrecht.

 Op het voormalige terrein van 
sloopbedrijf Pothuizen in Amstel-
hoek zullen door Lithos Project-
ontwikkeling appartementen 
worden gebouwd.

 Vitens en de gemeente De Ronde 
Venen gaan samenwerken bij het 
vervangen van de waterleiding 
op de Baambrugse Zuwe.

 De Ronde Venen kleurt weer 
Oranje op Koningsdag.

 Koningsdag in De Ronde Venen 
was één groot feest.

 De Raad van State heeft de 
vergunning voor de verplaatsing 
van supermarkt Aldi naar het 
industriegebied in Mijdrecht 
vernietigd. De gemeente moet nu 
haar huiswerk voor de vergunning-
verlening overdoen.

 De regio is een nieuwe fietsroute 
rijker: de Burgemeestersroute. 

De route voert langs alle dorpen 
in De Ronde Venen, met onderweg 
informatie over alle burgemeesters 
die er in de tijd van het ontstaan 
van de gemeente zijn geweest.

 Het Waterschap gaat de Derde 
Bedijking West in Mijdrecht een 
grote onderhoudsbeurt geven 
en voor een deel ophogen. Dit 
gebeurt vanaf de Oude Spoorbaan 
bij de Kerkvaart tot aan de kruising 

met de Bovendijk en Molenland. 
 Namens het recreatieschap 
Stichtse Groenlanden worden 
aan de in slechte staat verkerende 
oeverconstructies van de 
Vinkeveense Plassen herstel- 
werkzaamheden uitgevoerd.

 De door de gemeente georgani-
seerde (vervolg)inloopavond voor 
inwoners over de plannen voor de 
inrichting van de oude spoorbaan, 

is druk bezocht. 
 Met het landelijke project ‘Buiten-
kans’ wil de gemeente proberen 
meer kinderen aan het bewegen 
en (buiten)spelen te krijgen.

 Geïnteresseerde inwoners die 
meer willen weten over het werk 
van de gemeenteraad zijn 
voortaan welkom als ‘gast’ van 
de gemeenteraad.

 Het College van B & W heeft de 

gemeenteraad de Kadernota 2025 
aangeboden.

 Veel inwoners van Waverveen 
klagen over de slechte communi-
catie van de gemeente over de 
bestuurlijke plannen voor de 
aanleg van een zonnepark van 
12 ha. in het weidegebied.

 Elf inwoners van De Ronde Venen 
hebben een Koninklijke Onder-
scheiding gekregen.

 De rijbaan van de Ringdijk 2e 
bedijking is volledig vernieuwd. 
Daardoor is meteen ook de 
verkeerssituatie verbeterd.

 Het vervangen van de oude brug 
in de Demmerik ter hoogte van 
Arkenpark Mur is van start gegaan.

 Ronde Venen Belang (RVB) heeft 
geconstateerd dat het openbare 
toilet in het centrum van Mijdrecht 
aan het raadhuisplein bij restau-
rant Graaf Jan, niet meer goed 
beschikbaar is. Het roept het 
college op actie te ondernemen 

om het probleem op te lossen.
 In het centrum van Vinkeveen 
komt een openlucht theater met 
de naam De Walnoot. De oprich-
tingsakte is door de bestuurders 
van de gelijknamige stichting 
ondertekend.

 Zonnepanelen, ‘de zonnesteek van 
de energiewereld’. Onduidelijkheid 
en jojo-beleid van de overheid 
troef.

 Gemeente De Ronde Venen 
organiseert een succesvolle 
banenmarkt.

 Passend onderwijs en leerlingen-
vervoer blijft een zorgplicht van de 
overheid, maar ontkomt vaak niet 

aan het ontstaan van een 
problematische situatie.

 In het centrum van Mijdrecht vindt 
deze maand het 30e Straattheater 

festival plaats. Het wordt gevierd 
met een bijzondere mix van 
optredens. Een dag vol verwonde-
ring en kunst in wisselvallig weer.
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 Naar aanleiding van een nieuwe 
studie hoopt de VVD op het door-
gaan van een fietstunnel onder de 
N201 ter hoogte van de Veenweg 
in Mijdrecht.

 Er zijn nu eindelijk plannen 
ingediend voor verduurzaming 
en restauratie van de vervallen 
boerderij (een rijksmonument) 
aan de Industrieweg in Mijdrecht.

 De Vrijwillige Brandweer Mijdrecht 

is vanwege haar honderdjarige 
bestaan onderscheiden met 
een Koninklijke Erepenning. 
Het jubileum wordt gevierd 
met een grootse veiligheidsdag 
in het centrum van Mijdrecht.

 Bij de Landelijke Open Monu-
menten dagen staat dit jaar het 
thema ‘Onderweg, Routes, Verbin-
dingen en netwerken’ centraal. 
In De Ronde Venen openen 

13 bijzondere monumenten hun 
deuren voor belangstellenden.

 Politieke partijen in de raad 
van De Ronde Venen vragen de 
gemeente om maatregelen voor 
een veiliger verkeerssituatie bij 
de rotonde N212/Mijdrechtse 
Dwarsweg.

 Bewoners aan de Hoofdweg in 
Mijdrecht willen dat de gemeente 
maatregelen neemt tegen de 

verkeersonveiligheid en lawaai 
van vrachtwagens op deze weg.

 De gemeente wordt door de 
spreidingswet verplicht tot 
opvang van bijna 300 asielzoekers.

 Het college van B & W biedt de 
gemeenteraad de begroting 2025 
aan. Zowel aan de uitgavenkant 
als inkomstenkant moeten keuzes 
gemaakt worden om de begroting 
rond te krijgen.

 Voedselbank en gemeente hebben 
een intentieovereenkomst gete-
kend voor de huisvesting van de 
Voedselbank in het Werkcentrum 
aan de Rondweg in Mijdrecht.

 Na 64 jaar gaan de Reddings-
brigade Vinkeveense Plassen en 
Zwemvereniging De Ronde Venen 
voortaan samen onder de naam 
Reddingsbrigade De Ronde Venen.

 De gemeente De Ronde Venen 
pleit bij de Provincie voor de 
aanleg van de fietstunnel onder de 

N201 tussen het Waverveensepad 
en de Waverveense Zijweg.

 Na 132 jaar sluit Modehuis Van 
Yperen in Mijdrecht na totale leeg-
verkoop voorgoed haar deuren.

 Zwemmen in De Amstel biedt een 
gevaar voor de volksgezondheid 
vanwege de slechte waterkwaliteit. 
Daarnaast kan het scheepvaart-
verkeer voor gevaarlijke situaties 
zorgen.

 Voor de tiende keer verzorgen 
Shanty en Zeemanskoor De Turf-

schippers met een aantal andere 
Shantykoren een middag vol 
zang en muziek op het plein bij 
Dorpshuis De Boei in Vinkeveen.

 Het is nog onzeker of de bekende 
ijsbaan op het Raadhuisplein in 
Mijdrecht er ook dit jaar nog komt.

 Het CDA uit haar bezorgdheid over 
verkeersdrempels bij de herinrich-
ting van de A.C. Verhoefweg.

 Huttenbouw De Ronde Venen op 
het terrein achter het Veenweide 
zwembad was weer een geweldige 
happening.

 Het nieuwe bedrijventerrein 
achter Liefkenshoek krijgt de 
naam ‘De Bocht’.

 Voor ouderen die langdurige zorg 
en ondersteuning nodig hebben 
kunnen dit nu ook thuis krijgen 
met het ‘Volledig Pakket Thuis’ 
van Careyn, bekend van o.a. Maria 
Oord in Vinkeveen.

 Nu de gemeenteraad de plannen 
heeft goedgekeurd kan met de 
voorbereiding voor de nieuw-

bouw van woningen op de locatie 
‘De Meijert‘ worden begonnen.

 De eerste paal is geslagen voor de 
bouw van een nieuwe brug in de 
Demmerik die de oude moet 
vervangen. Aansluitend vindt 
groot onderhoud aan de weg 
plaats die tevens als een 30 km 
zone wordt ingericht.

 Tijdens bespreking van de Kader-
nota blijkt dat de gemeente 
financieel in zwaar weer zit en 

veel bezuinigingen moet 
doorvoeren.

 Volgens de Christenunie/SGP 
moet er nog meer dan 1 miljoen 
euro gevonden worden voor een 
sluitende begroting. 

 Met 97% geslaagden op het  
atheneum, 98% op de havo, 94% 
op de mavo in Mijdrecht en 91% 
op die in Vinkeveen, liggen de 
cijfers ver boven de gangbare 
(landelijke) examenuitslagen.

 Het Marickenpark in Wilnis is 
feestelijke geopend en vrij 
toegankelijk voor iedereen.

 De renovatie en modernisering 
van Winkelcentrum Adelhof is 
_ van start gegaan.
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 Er heerst onrust onder de lokale 
bewoners van Wilnis, omdat de 
gemeente, ondanks vele 
bezwaren, toch is begonnen met 
het verharden van het Moultonpad 
op de oude spoorbaan. Gesproken 
wordt over ondemocratisch 
handelen.

 De eigenaar van de oude vervallen 

boerderij aan de Industrieweg in 
Mijdrecht, een rijksmonument (!), 
heeft serieuze plannen om nu 
eindelijk eens over te gaan tot 
restauratie.

 Kinderen in De Ronde Venen zijn
in rep en roer, want Sinterklaas met 
zijn Pieten komt er (weer) aan... 
Die zullen het druk krijgen tot 

 5 december!
 De gemeente wil op de locatie van 
het tankstation van Van Nieuwkerk 
aan de rotonde Bozenhoven-
Anselmusstraat de bouw van 19 
appartementen mogelijk maken.

 In plaats van supermarkt Boni in 
winkelcentrum De Lindeboom 
komt een nieuwe super: Netto-
rama. Eén en ander als gevolg van 

een fusie tussen beide 
familiebedrijven.

 Samen met de ondernemers-
verenigingen is de gemeente
De Ronde Venen opnieuw de actie 
‘Koop lokaal’ gestart. Met de actie 
worden de inwoners opgeroepen 
hun inkopen vooral plaatselijk te 
doen.

 De gemeenteraad heeft unaniem 
ingestemd met het plan van Lokaal 
en Fair om het bouwvlak rond 
Dorpshuis De Willisstee uit te 
breiden. De uitbreiding zorgt 
ervoor dat de locaties van
Stichting De Paraplu en het
NME-centrum in het plan
kunnen worden opgenomen.

 Politieke partij Lokaal en Fair pleit 
bij nieuwbouw voor een eerlijke 
verdeling van de sociale huur- en 
midden huurwoningen voor Ronde-
veners. De daartoe ingediende 
motie is door de gemeenteraad 
aangenomen.

 Raadslid Yvonne v.d. Heerik
(Ronde Venen Belang) verlaat de 
gemeenteraad wegens verhuizing 

naar elders. Zij werd voor haar 
inbreng in de raad van bijna 14 jaar 
Koninklijk Onderscheiden als
Lid in de Orde van Oranje Nassau.

 Provinciale Staten van Utrecht 
hebben toch ingestemd met
de plannen voor een � etstunnel
onder de N201 bij de Veenweg.

 Raadslid Walter Kornneef van Ronde 
Venen Belang stapt uit de partij en 

gaat als een zelfstandige fractie 
verder.
De gemeente wil vervangende 
nieuwbouw van de Kon. Juliana-
school op de locatie van Dorpshuis 
De Willisstee in Wilnis. Een 
toekomstbestendig gebouw met de 
functies dorpshuis, school, kinder-
opvang en buitenschoolse opvang.

 Tijdens de zevende editie van de 

Techniek Driedaagse gaven meer 
dan 4.000 leerlingen uit De Ronde 
Venen en de regio blijk van hun 
belangstelling.
De gemeente gaat voor elk dorp in 
De Ronde Venen een plan maken 
om verkeerssituaties te verbeteren.

 De VIB slaat alarm over explosieve 
stijging van de gemeentelijke 
belastingen.

 Gelet op de slechte � nanciële 
positie van de gemeente heeft de 
gemeenteraad gekozen voor een 
pas op de plaats voor de bouw
van het nieuwe gemeentehuis.

 Door het begrotingstekort gaat de 
gemeente bezuinigen op een � ink 
aantal voorzieningen. De gevolgen 
daarvan zullen in de samenleving 
duidelijk te merken zijn.

De                                                      wenst u een mooi nieuwjaar!

De Nieuwe Meerbode wenst u een mooi nieuwjaar
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